
Hi ha una notícia que no m’ha deixat indiferent. Aquesta ens diu que la justícia espanyola 
ha hagut d’intervenir per tal de decidir si era correcte o no, ensenyar religió a segon de 
batxillerat a Extremadura. Crec que és adequat ensenyar religió (sigui en l’etapa educa-
tiva que sigui), ja que l’alumne aprèn una sèrie de conceptes de cultura general que li 
seran útils. Que hagués passat si en temps de Jesús hi hagués hagut una llei que no per-
metés que els mestres de la llei instruïssin al poble al temple? Com diu el refrany, “el 
saber no ocupa espai”. Per a tu és útil  l’assignatura de religió?
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